
Opdatering på bestyrelsesmødet den 4. april 2023 

Mødt: Iben, Gitte, Christina, Mie og Helle      Afbud: Linda 

 

Tak for i går og dejligt at vi fik nået så meget, har lige møde Mie her til morgen og hun vil gå op og få sat 
den sidste lampe op i sekretariatet. 

Så status lige nu på møbler er, at vi mangler at få samlet et skab til et skab til sekretariatet og 
køkkenelementerne + de løse lamper der er købt til køkkenet. 

Og da vi ellers ikke fik talt meget dagsorden giver jeg lige en status på det jeg kan ift. dagsordenspunkter. 

Pkt. 1  

 Kort ref. fra mødet i Materialeudvalget her den 2/4 2023: 

1. Marck får set og lavet vores mikrofoner så de virker 
2. Michael laver vask i grovkøkkenet, skal pga råd have en metalplade der hvor amarturet sidder, 

sådan at det ikke er løst. 
3. I forhold til afløb i køkkenet i den lille rytterstue, er der snart prøvet alt, det er stoppet et sted hvor 

vi ikke kan komme til og afløbsrens har ikke hjulpet. Marck kontakter kloakservice 
4. Den nyindkøbte klokke til dommer C laves helt færdig i forhold til snoretræk. Lige nu fungerer det 

med den snor der er monteret, vi skal bare have den langtidssikret. 
5. Møbler til sek. og køkken, her har best. samlet noget i går og så vil Marck og Michael gerne hjælpe, 

det skal lige aftales nærmere. 
6. Marck vil sørge for at vi får sat pc-er mv. til igen. 
7. Beslutning om arbejdsdag den 29. april og evt. en igen den 13. maj hvis vi mangler noget inden 

stævnet den 27-28. maj som er et udendørsstævne. 
8. Marck vil sørge for at banerne er klar med nyt stenmel og flis mv. 

Herudover talte vi om grus på græsspringbanen, bare et tyndt lag som vi tidligere har gjort, det hjælper til 
at banen bliver noget mindre glat, hvis nogle vil springe på den. Det lovede Helle at tage med til 
best.mødet. Vi fik kort vendt det i går og nikkede ja. Helle har givet grønt lys til Marck i forhold til bestilling. 
Marck sørger også for udlægning med møgspreder. Så vi kan snart få vores flotte spring ud og stå. ���� 

Helle vedhæfter Materialeudvalgets prioriteringsliste til arbejdsdag den 29. april. 

Pkt. 2 

Linda har endnu ikke fået fat i Lisette, Helle prøve at få sat et møde op. 

Pkt. 3-4 og 5 

Christina har samlet op på ridehuskort og medlemskab, har rykket på medlemskab via Facebook og jeg 
hænger også et opslag op i den lille rytterstue. Mens vi lige sad til sidst og nød resultatet af vores slid, 
kunne Christina se at vi havde fået ca. 10.000 ind på medlemskab bare ved at sende en reminder ud. Helle 
får den opdateret oversigt over manglende ridehuskort og får rykket. 

Pkt 6. 

Er i gang 



Pkt. 7 

Christina har lagt nye regler på klubbens hjemmeside, Helle lægger det op på Facebook. 

Pkt. 8 

Helle har sendt ref. og formandens beretning ud via Facebook 

Pkt. 9 

Helle sender oversigt ud med ref. Stævner i efteråret med prioritering er endnu ikke godkendte i D-3, så det 
er alene for at vise at vi skal holde stævne. 

Og sådan kom vi igennem dagsorden uden at holde møde ����  

God påske til alle 

Helle 

 

 

 

 


